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Burmistrz
Miasta Lubawka

lnformuję, że w dniu 28 maja 2OżO roku podczas lV Sesji Rady Miejskiej
w Lubawce wpłynęła interpelacja - zapytanie od Pana Michała Ołdaka - Przewodniczącego
Radnej Rady Miejskiej w Lubawce, w sprawie byłego dworca kolejowego w Lubawce oraz
zamontowania w Parku Watra urządzeń ,,skatepark" i budowy toru rowerowego

,,pumptrack". Zapvtanie OEL.1.0003.0].0.2020.01 stanowi załącznik do niniejszego pisma.

Proszę o przekazanie odpowiedzi do Biura Rady, do dnia 10 czerwca 2020 roku.
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Pomoc administracyjna I

tel. 516-322-887
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Burmistrz Miasta Lubawka

za poŚrednictwem
Przewodniczącego Rady Miejskiej w Lubawce

TREść4łvfffip=E17ffiI/ ZApyTANlA1 (krótkie przedstawienie stanu faktYcznego):

t.Wminionymtygodniu(Ż0;2I,05)odbyłosięspotkanieorganuWykonawcze8o,
pracowników UM oraz dyrekcji i przedstawicieli PKP S,A,, l*,, Zakładu Linii

Kolejowych (P. Kolubek, P, Białobrzycki, P, Dudzic, P, Wieczysta) na terenie stacji

kolejowej w Lubawce, Czy mozemy uzyskać informacje, jeśli było to oficjalne

spotkaniecozostałoustalone?Możesąjakieśdobrewieścidlamieszkańcównp.w
sprawie peronu?

Jeśli jestem już w temacie stacji, czy jedyną formą ściągalności zaległych podatków od

wtaściciela byłego dworca to *pir-na hipotekę? Na jednym z lubawskich portali

społecznoś.io*,i.r., zostały umieszone dane z konkretnymi kwotami za lata ubiegłe,

2. w chwili obecnej mamy stan epidemii covid-]_9, jednak systematycznie obostrzenia są

przez Rząd luzowane. Zwracam §ię z pytaniem. 
.czy 

w tym 
.l?ku .2O'0 

zostaną

ponownie zamontowane urządzenia ,,skate park" w Parku Watra? Zbliżają się

wakacje i dzieciom oraz młodzieży należałoby chociaż w inałym stopniu umożliwić

spędzanie wolnego czasu,

uważ am, że należałoby się pochylić nad zaplanowaniem budowy toru rowerowego

tZW. ,,pumptrack". Koszt budowy to ok. 150 o0o _ 170 000zł, Podobne parki powstały

min. w Marciszowie, Bielawie, Strzegomiu i zaczynająsię prace w świdnicy,

FORMULARZ lNTERPELACJ l RADNEGO

Michał ołdak
Przewodniczący Rady Miejskiej w Lubawce
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